



Bekkestua Rotary klubb

Referat fra Styremøte Nr. 4 - 2017 /2018 – 14. februar 2018		
Tid:	14. februar 2018 etter Rotary-møtet.	
Sted:	Hos: Hans Monrad	
Deltagere:	Tom Rune Nilsen	President
	Knut Ole Sundnes	Visepresident
	Morten Thøgersen	Yrke
	Hans Monrad	Service
	Lars Sverre Gjølme	TRF
	Tore Hoff	Medlem
	Per Harg	Sekretær
Ikke tilstede:		
Distribueres:	Styremedlemmene (som listet ovenfor) + Dag Arnesen, Bjørn H Moe Mette-Anita Halaas og Per Ingvar Johnsen.	
Neste møte:	<i>Tentativt 11. april 2018</i>	
Referent:	<i>Per Harg</i>	
<i>sak</i>	<i>Tema</i>	<i>aksjon</i>
2.1	Presidenten ønsket velkommen Ingen kommentarer til innkallingen.	
2.2.	Rapport fra komiteene:	
2.2.1.	Medlemskapskomiteen. Komiteen vil ha forslag til 4-5 medlemskandidater klare så snart kandidatene har hatt anledning til å besøke klubben. Komiteen vil være representert på D2310-møte på Thon Hotel Opera 1 mars 2018. Nytt komitemøte vil bli avholdt etter Torskeften	<i>Tore</i>
2.2.2.	Administrasjonskomiteen. Invitasjon til Torskeften vil bli sendt ut snarest mulig.	<i>Dag</i>
2.2.3.	Programkomiteen. Programmet for våren 2018 er i realiteten ferdig. Det synes aktuelt med enkelte justeringer pga sykdom m m	<i>Bjørn</i>
2.2.4.	Kommunikasjonskomiteen. Det jobbes fortsatt aktivt med klubbens nye hjemmeside.	<i>Per Ingvar</i>
2.2.5.	TRF- komiteen. På grunn av reisefravær mv – vanskelig å avholde komitemøter. Komiteen tar sikte på å arbeide fram de mål som Presidenten har redegjort for. TRF-møtet i klubben 7.2 måtte avlyses, ny dato 18 april ble foreslått, men med forfall fra foredragsholder 21. februar	

	ble TRF-møtet endret til sistnevnte dato. Begrunnet forslag fra komiteen vil bli fremmet på klubbmøte 18. april.	
2.2.6.	<p>Servicekomiteen.</p> <p>Komiteen mottok brev fra Nadderud speidergruppe om støtte til ny henger til kanoer. Tilskudd er – etter søknad – innrømmet av Tiltaksforndet med kr 10 000..</p> <p>Styrets vedtak:</p> <p>Servicekomiteens vedtak om et tilskudd på kr 15 000 fra klubben aksepteres.</p> <p>Støttepillaren deles ut på klubbmøte 18. april.</p> <p>Geologstien vil bli inspisert av komiteen til våren.</p> <p>Komiteens vedtak om kr 5 000 til Frelsesarmeen hver jul overlates til neste styre.</p> <p>Det overlates til neste styre å eventuelt nedsette er arbeidsgruppe for arbeid med en Gapahuk nr 2, jf Sæteren gård.</p>	<i>Hans</i>
2.2.7.	<p>Morten Thøgersen, Yrkeskomiteen.</p> <p>Komiteen har meldt på 2 kandidater til Ryla våren 2018.</p> <p>Yrkesprisen vil bli utdelt i samsvar med vedtak i komiteen.</p> <p>Komiteen ønske å sette fokus på etikk ved et klubbmøte</p>	<i>Morten</i>
2.3.	<p>Økonomi Status.</p> <p>Presidenten redegjorde for klubbens økonomi.</p>	
2.4.	<p>Verdier:</p> <p>Klubbens verdier:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Service Above Self: <ul style="list-style-type: none"> ○ Glede ○ Raushet ○ Engasjement ○ Inkludering <p>Det er viktig at dette ikke bare blir snakk om verdiene, men at dette virkelig benyttes aktivt i klubben.</p>	
2.5	<p>Eventuelt.</p> <p>Sekretæren vil fortsatt anse det som en fordel om all distribusjon av skriv til medlemmene blir koordinert med sekretariatet, for å minske faren for feil og dobbeltdistribusjon.</p> <p>Ved vårens Distriktstrening vil klubben være representert med 3 deltakere: Knut Ole Sundnes, Mette-Anita Halaas og sekretæren.</p>	
<i>Siste del av møtet ble avviklet under et velsmakende måltid. Takk til Hans og Lill for en strålende oppdekning!</i>		